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Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego – pan Kazimierz Bistroń  
na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia  
i dokonał otwarcia obrad o godz. 15.30. Następnie powitał przybyłych gości, zgodnie  
z załącznikiem nr 2. Po czym zapytał o uwagi do porządku obrad. 

Radna Ewa Daleka wniosła o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  
w sprawie zaopiniowania uchwały Sejmiku Województwa Pomorskiego w sprawie 
likwidacji Stacji Pogotowia Ratunkowego w Wejherowie. Zgodnie z obowiązującymi 
przepisami Rada Powiatu ma obowiązek opiniować projekt uchwały Sejmiku 
Pomorskiego. W związku z tym, że w dniu 13 września Sejmik przyjął powyższy 
projekt, opiniowanie go stało się bezzasadne. Etatowy Członek Zarządu pan Marek 
Panek w imieniu Zarządu Powiatu wniósł o wprowadzenie do porządku obrad  
w punkcie 7 projektu uchwały w sprawie podpisania porozumienia z Gminą Luzino 
dotyczącego wspólnej realizacji zadania „Odnowa nawierzchni drogi powiatowej  
nr 1411G Luzino - Barłomino” - druk nr 245/04. Przewodniczący Komisji Kultury, 
Sportu i Promocji Powiatu pan Leszek Winczewski, w imieniu komisji wniósł  
o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 8-15 uchwał w sprawie nadania medali  
„Za Zasługi dla Powiatu Wejherowskiego”. Powyższe uzasadnił umożliwieniem 
wręczenia powyższych medali w najbliższym czasie, min. na sesji w dniu 24 września 
br, która będzie poświęcona kulturze w powiecie wejherowskim. Radny Witold Reclaf 
wniósł o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały Klubu Radnych Prawa  
i Sprawiedliwości w sprawie wskazania przedstawicieli Rady Powiatu 
Wejherowskiego do Powiatowej Rady Zatrudnienia w Wejherowie - druk  
nr 246/04. Wyjaśnił obecnym, że projekt jest tożsamy z projektem zaproponowanym 
przez zarząd powiatu, w projekcie PiS wskazano jedynie trzeciego kandydata pana 
Grzegorza Gasztę. Po czym wyjaśnił, że Pan Grzegorz Gaszta ukończył studia 
podyplomowe na kierunku administracja i samorząd terytorialny, broniąc pracy 
dyplomowej na temat „Aktywne formy przeciwdziałania bezrobociu na podstawie 
działań podejmowanych przez PUP w Wejherowie. Zdaniem klubu, kwalifikacje  
i doświadczenie zawodowe pana Grzegorza Gaszty mogą być bardzo przydatne  
w pracach Powiatowej Rady Zatrudnienia.  

Po czym Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie powyższych 
wniosków. Wniosek radnej Ewy Dalekiej 25 obecnych radnych przyjęło jednogłośnie. 
Wniosek zarządu powiatu przedstawiony przez radnego Marka Panka przyjęto 
jednogłośnie. Po czym głosowano wniosek radnego Leszka Winczewskiego: 
wprowadzenie do punktu 8 projektu uchwały nr 247/04 przyjęto jednogłośnie,  
do punktu 9 projektu uchwały nr 248/04 przyjęto jednogłośnie, do punktu 10 projektu 
uchwały nr 249/04 przyjęto jednogłośnie, do punktu 11 projektu uchwały nr 250/04 
przyjęto jednogłośnie, do punktu 12 projektu uchwały nr 251/04 przyjęto jednogłośnie, 
do punktu 13 projektu uchwały nr 252/04 przyjęto jednogłośnie, do punktu 14 projektu 
uchwały nr 253/04 przyjęto jednogłośnie, do punktu 15 projektu uchwały nr 254/04 
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przyjęto jednogłośnie. Wniosek Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość nie został 
przyjęty: w głosowaniu 4 radnych opowiedziało się za przyjęciem wniosku,  
14 przeciw, 3 osoby wstrzymały się od głosu.  

Po czym posiedzenie kontynuowano zgodnie z przyjętym (w głosowaniu 
20 za, 1 przeciw, 3 wstrzymujących się od głosu) następującym porządkiem 
obrad: 
1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

 otwarcie sesji, 
 stwierdzenie prawomocności obrad, 
 przedstawienie porządku obrad, 
 przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu  
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
4. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

przez Powiat Wejherowski spółki pod firmą „Pomorski Regionalny Fundusz 
Pożyczkowy Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością” – druk nr 241/04. 

5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wskazania przedstawicieli do 
Powiatowej Rady Zatrudnienia w Wejherowie- druk nr 242/04. 

6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przyjęcia zmodyfikowanego 
Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Wejherowskiego na lata 2004-2006 - druk  
nr 243A/04 

7.  Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie podpisania porozumienia  
z Gminą Luzino dotyczącego wspólnej realizacji zadania „Odnowa nawierzchni 
drogi powiatowej nr 1411G Luzino - Barłomino”-  druk nr 245/04. 

8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za zasługi 
dla Powiatu Wejherowskiego” druk nr 247. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za zasługi 
dla Powiatu Wejherowskiego” druk nr 248/04.  

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za zasługi 
dla Powiatu Wejherowskiego” druk nr 249/04.  

11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za zasługi 
dla Powiatu Wejherowskiego” druk nr 250/04.  

12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za zasługi 
dla Powiatu Wejherowskiego” druk nr 251/04.  

13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za zasługi 
dla Powiatu Wejherowskiego” druk nr 252/04 

14. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za zasługi 
dla Powiatu Wejherowskiego” druk nr 253/04 

15. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie nadania medalu „Za zasługi 
dla Powiatu Wejherowskiego” druk nr 254/04. 

16. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 
17. Interpelacje i zapytania radnych. 
18. Wnioski i oświadczenia radnych.  
19. Zamknięcie sesji.  
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W dalszej kolejności Przewodniczący zapytał o uwagi do protokołu  
Nr II/XX/04 z Sesji Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego II kadencji z dnia  
26 sierpnia 2004 r. Uwag nie zgłoszono, protokół przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.2. 

Przewodniczący Rady poinformował obecnych, że  
- uczestniczył w dożynkach gminnych w Luzinie (5.09.04.) oraz w dożynkach  

w Rytlu pod Chojnicami (12.09.04.) 
- brał udział w uroczystości otwarcia sali gimnastycznej w Strzepczu (4.09.04) 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu pan Marek Klas reprezentował Radę 
podczas: 
- uroczystości obchodów 65 Rocznicy Wybuchu II Wojny Światowej (1.09.04.) 
- uroczystości upamiętniającą miejsce walki i spoczynku 1 Morskiego Pułku 

Strzelców w Białej (8.09.04.) 
 
Ad.3. 

Starosta Wejherowski – pan Józef Reszke przedstawił sprawozdanie Zarządu 
Powiatu z prac między sesjami zgodnie z załącznikiem nr 3 do protokołu. Po czym: 
- podziękował władzom gminy Choczewo za zorganizowanie dożynek powiatowych 

Powiedział, że dożynki wypadły bardzo dobrze. Wszyscy uczestnicy byli bardzo 
zadowoleni. Dożynki były przygotowane z dużym rozmachem. Również liturgia, 
która była sprawowana w kościele wypadła bardzo okazale.  

- poinformował, że odbył pierwsze spotkanie z nowym wojewodą pomorskim panem 
Cezarym Dąbrowskim, złożył u niego wniosek o odznaczenie niektórych 
mieszkańców powiatu wejherowskiego medalami państwowymi. 

- poinformował, że po otrzymaniu projektu uchwały sejmiku województwa 
pomorskiego w sprawie likwidacji pogotowia ratunkowego 31 sierpnia 
zorganizował spotkanie z panem dyrektorem Tadeuszem Podczarskim, który jest 
dyrektorem departamentu zdrowia urzędu marszałkowskiego z komisją zdrowia  
i zarządem. Zaproszeni byli również wszyscy burmistrzowie, wójtowie z terenu 
powiatu wejherowskiego. Pan dyrektor Podczarski wyjaśnił, dlaczego sejmik 
województwa pomorskiego wystąpił z takim projektem uchwały. Na spotkaniu był 
również obecny i pan dyrektor szpitala pan Andrzej Zieleniewski jak również pan 
Andrzej Kałużny, dyrektor stacji pogotowia ratunkowego.  

- poinformował, że Muzeum złożyło kolejny wniosek do ministra kultury (pierwszy 
został odrzucony). Wniosek dotyczył rewaloryzacji fresków, które znajdują się  
w salach muzeum, które nie zostały odnowione. Został zaangażowany do tej 
sprawy poseł Jerzy Budnik oraz komisja mniejszości narodowych i etnicznych. 
Nasz program został w końcu przyjęty i muzeum otrzymało na ten cel  
ok. 266.000,-zł. 

- poinformował również, że urząd wojewódzki pracy przygotował 2 programy: 
program dla byłych pracowników i osób zagrożonych zwolnieniami w służbie 
zdrowia PRO MEDICA oraz drugi program działań samorządów powiatowych 
uwzględniających specyfikę lokalnych rynków pracy aktywizacje zawodowe 
wśród osób bezrobotnych. Zgodnie z uchwałą urzędu na te 2 programy 
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przeznaczono 1.695.000,-zł. Dla powiatu wejherowskiego przewidziano kwotę 
106.000,- zł.  

- poinformował, że na terenie wsi Brzeźno, tj gmina Łęczyce została wyasfaltowana 
droga, położono warstwę ścieralną na długości 270 mb o łącznej powierzchni 1922 
m² wykonano również odwodnienie. 

- Poinformował, że otrzymał pismo od pani Elżbiety Kani dotychczasowej 
dyrektorki szkoły muzycznej, która przechodzi na emeryturę i serdecznie dziękuje 
za wieloletnią współpracę, za przychylność dla szkoły, którą prowadziła od momentu jej 
utworzenia. Od 1 września placówkę prowadzi pani Dorota Muża – Szlas wieloletnia 
nauczycielka szkoły, a wcześniej jej absolwentka.  

 
Ad.4.  

Projekt uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody na 
utworzenie przez Powiat Wejherowski spółki pod firmą „Pomorski Regionalny 
Fundusz Pożyczkowy Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością” przedstawił Starosta 
Wejherowski pan Józef Reszke. Wyjaśnił, że do spółki przystąpi również gmina 
Gniewano. SKOK nie będzie wspólnikiem, będzie zajmował się obsługą pożyczek. 
Starosta wniósł jako autopoprawkę zarządu uwagę komisji Organizacyjno-Prawnej i 
Budżetu i Finansów dotyczącą dopisania w § 1 i innymi wspólnikami. § 1 będzie 
brzmiał: Rada Powiatu wyraża zgodę na utworzenie wspólnie z Samorządem 
Województwa Pomorskiego i innymi wspólnikami spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością pod firmą „Pomorski Regionalny Fundusz Pożyczkowy Spółka 
 z ograniczoną odpowiedzialnością”. Radny Wiesław Sikora zapytał, czy zgodnie  
z opinią radcy prawnego, nie powinien być zmieniony tytuł uchwały. Starosta 
odpowiedział, że opinia prawna została napisana w miesiącu sierpniu i wówczas 
można było wyrażać wolę. Teraz zarząd powiatu musi mieć już zgodę na utworzenie 
spółki. 

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Rady zarządził głosowanie,  
w którym projekt uchwały przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.5. 

Projekt uchwały w sprawie wskazania przedstawicieli do Powiatowej Rady 
Zatrudnienia w Wejherowie przedstawił Starosta pan Józef Reszke. Przypomniał 
obecnym, że 26 lipca 2002r. Starosta powołał 16 osób do Powiatowej Rady 
Zatrudnienia. 30 czerwca br. skończyła się jej kadencja. Zgodnie z nowym 
rozporządzeniem nie ma limitu ilości członków Rady. Zdaniem Starosty Rada 
powinna składać się z 16 osób. Wysłał pisma do samorządów o zgłoszenie 
kandydatów. Zostanie wybranych do pracy w Radzie 3-4 kandydatów z samorządów. 
Dwie osoby wskazane przez Radę Powiatu to liczba wystarczająca. Radny Witold 
Reclaf wyraził ubolewanie, że propozycja Klubu Radnych PiS dotycząca kandydatury 
radnego Grzegorza Gaszty została przez Radę odrzucona, tym bardziej, że Komisja 
Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska na posiedzeniu w dniu 9 września 
zgłosiła wniosek do zarządu powiatu dotyczący poszerzenia liczby kandydatów  
o osobę Grzegorza Gaszty. Po czym radny Mirosław Odyniecki złożył wniosek o to, 
aby trzecim kandydatem Rady Powiatu do Powiatowej Rady Zatrudnienia był radny 
Grzegorz Gaszta. Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie powyższego 
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wniosku, w którym 8 radnych opowiedziało się za przyjęciem wniosku, 12 przeciw,  
5 wstrzymało się od głosu. Wniosek radnego Mirosława Odynieckiego został 
odrzucony. 

W głosowaniu nad projektem uchwały wzięło udział 25 radnych. Uchwała 
została przyjęta zwykłą większością głosów (przy 6 głosach wstrzymujących się). 
 
Ad.6. 
 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmodyfikowanego Planu Rozwoju 
Lokalnego Powiatu Wejherowskiego na lata 2004-2006 przedstawił etatowy członek 
zarządu pan Marek Panek. Po czym zgłosił następujące autopoprawki: w tytule 
uchwały zostaje wykreślone słowo zmodyfikowany, § 1 pkt.1 otrzymuje brzmienie: 
Przyjmuje się Plan Rozwoju Lokalnego Powiatu Wejherowskiego na lata 2004-2006, 
zmodyfikowanego według wytycznych ZPORR, stanowiący załącznik do niniejszej 
uchwały. Radny Witold Reclaf zgłosił uwagi do dokumentu stanowiącego załącznik 
do niniejszego projektu. Przewodniczący zarządził przerwę, w trakcie której radny 
przekazał swoje uwagi twórcy projektu. Po przerwie pan Marek Panek podziękował za 
uwagi i wniósł je jako autopoprawki: nastąpiły przesunięcia w rubrykach dokonane  
w wyniku przepisywania i tak: 
- Rumia, jeżeli chodzi o długość sieci kanalizacyjnej zamieniła się z Redą ; 
- Szkoła podstawowa w Łęczycach „przeskoczyła” do gminy miasta Rumia, więc 

przechodzi do szkół podstawowych znajdujących się na terenie gminy Łęczyce 
- Nastąpiło przesuniecie w rubrykach dotyczących planu finansowego miasta Rumi, 

informacji dotyczącch środków na poszczególne projekty 
- Środki przeznaczone na basen z budżetu państwa ulegają przesunięciu do środków 

Unii Europejskiej. 
Po czym Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w którym jednogłośnie 
przyjęto projekt uchwały z autopoprawkami. 
 
Ad. 7. 
 Projekt uchwały w sprawie podpisania porozumienia z Gminą Luzino 
dotyczącego wspólnej realizacji zadania „Odnowa nawierzchni drogi powiatowej  
nr 1411G Luzino - Barłomino” przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad. 8. 
 Projekt uchwały w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla Powiatu 
Wejherowskiego” przedstawił Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń. Radni 
przychylili się do wniosku Kapituły przyjmując jednogłośnie uchwałę nadającą medal 
pani Elżbiecie Kani. 
 
Ad. 9. 
 Projekt uchwały w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla Powiatu 
Wejherowskiego” przedstawił Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń. Radni 
przychylili się do wniosku Kapituły przyjmując jednogłośnie uchwałę nadającą medal 
pani Krystynie Kohyt. 
 
Ad. 10. 
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 Projekt uchwały w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla Powiatu 
Wejherowskiego” przedstawił Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń. Radni 
przychylili się do wniosku Kapituły przyjmując jednogłośnie uchwałę nadającą medal 
księdzu Stefanowi Makurackiemu. 
 
Ad. 11. 
 Projekt uchwały w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla Powiatu 
Wejherowskiego” przedstawił Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń. Radni 
przychylili się do wniosku Kapituły przyjmując uchwałę (3 osoby wstrzymały się  
od głosu) nadającą medal panu Maciejowi Kalińskiemu. 
 
Ad. 12. 
 Projekt uchwały w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla Powiatu 
Wejherowskiego” przedstawił Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń. Radni 
przychylili się do wniosku Kapituły przyjmując jednogłośnie uchwałę nadającą medal 
panu Edmundowi Kamińskiemu. 
 
Ad. 13. 
 Projekt uchwały w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla Powiatu 
Wejherowskiego” przedstawił Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń. Radni 
przychylili się do wniosku Kapituły przyjmując jednogłośnie uchwałę nadającą medal 
panu Andrzejowi Arendtowi. 
 
Ad. 14. 
 Projekt uchwały w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla Powiatu 
Wejherowskiego” przedstawił Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń. Radni 
przychylili się do wniosku Kapituły przyjmując jednogłośnie uchwałę nadającą medal 
księdzu Janowi Perszonowi. 
 
Ad. 15. 
 Projekt uchwały w sprawie nadania medalu „Za zasługi dla Powiatu 
Wejherowskiego” przedstawił Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń. Radni 
przychylili się do wniosku Kapituły przyjmując jednogłośnie uchwałę nadającą medal 
panu Tadeuszowi Selewskiemu. 
 
Ad. 16. 

W punkcie poświęconym dyskusji nad sprawozdaniem Zarządu z prac między 
sesjami głos zabrał Radny Witold Reclaf, który poprosił Starostę o rozszerzenie 
punktu dotyczącego spotkania z delegacją niewidomych z Austrii, które odbyło się  
w dniu 27.08.04 r. oraz spotkania w sprawie rocznicy Porozumień Sierpniowych  
w Gdańsku, które odbyło się 30.08.04r.  

Radna Ewa Daleka przedstawiła pismo Urzędu Marszałkowskiego 
województwa Pomorskiego w Gdańsku z dnia 7 września dotyczącego likwidacji 
pogotowia ratunkowego w Wejherowie (załącznik nr 4 do niniejszego protokołu).  
Po czym poinformowała, że Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Parorodzinnej, w 
związku z tym, że szpital przejmie zadania pogotowia bez stacjonarnej i wyjazdowej 
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obsługi chorych i bez części pracowników, złożyła wniosek do zarządu powiatu  
o zorganizowanie w najbliższym czasie spotkania z przedstawicielami podstawowej 
opieki zdrowotnej, dyrektorem pogotowia ratunkowego w Wejherowie  
i przedstawicielami Narodowego Funduszu Zdrowia w celu utworzenia podmiotu, 
który zapewni opiekę chorym i pracę pracownikom obecnego pogotowia. 

Radny Marek Klas stwierdził, że kwestia zdrowia jest bardzo ważna. Zapytał, 
co będzie z podstawową opieką zdrowotną, zwłaszcza w godzinach wieczornych  
i nocnych. Trzeba powiedzieć, jaka będzie rola Rady w zapobiegnięciu trudnościom 
związanym z likwidacją pogotowia. Po czym głos zabrała pani Barbara Treszer 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia Rady Miasta Wejherowa, która poinformowała 
obecnych, że komisja miasta w dniu 9 września br. wydała negatywną opinię  
do projektu uchwały Sejmiku Województwa Pomorskiego w sprawie likwidacji 
pogotowia ratunkowego w Wejherowie. Negatywną opinię uzasadniono tym,  
że Sejmik Wojewódzki nie przedstawił alternatywy dla zabezpieczenia podstawowej 
opieki zdrowotnej (załącznik nr 5). 

Dyrektor Szpitala Specjalistycznego w Wejherowie pan Andrzej Zieleniewski 
wyjaśnił, że ustawa o ratownictwie medycznym reguluje przepisy dotyczące 
udzielania pomocy medycznej w przypadku zagrożenia życia lub zdrowia. W związku 
z tym powstaną szpitalne oddziały ratunkowe. Nocną wyjazdową obsługą chorych 
zajmować się powinien osobny podmiot - pogotowie ratunkowe. Szpitalny oddział 
ratownictwa będzie posiadał karetkę wypadkową i reanimacyjną. Dyspozytornia 
zostanie przeniesiona do szpitala. 

Radny Mirosław Józefowicz stwierdził, że trzeba jak najszybciej stworzyć 
CPR, który zabezpieczy również opiekę ambulatoryjną mieszkańcom powiatu. 
Powinno to już funkcjonować w grudniu br. 

Starosta odpowiadając radnemu Witoldowi Reclafowi wyjaśnił, że spotkanie 
dotyczyło organizacji 25 rocznicy Porozumień Sierpniowych w Gdańsku, która 
przypada w przyszłym roku. W chwili obecnej jest tam ekspozycja ze zdjęciami, 
filmami. Gorąco polecił radnym odwiedzenie ekspozycji, która jest bardzo ciekawie 
zrobiona. Wicestarosta pani Gabriela Lisius odpowiedziała Radnemu Witoldowi 
Reclaf na temat spotkania z delegacją niewidomych z Austrii. Delegacja składała się  
z osób „wysoko postawionych” z prezydentem stowarzyszenia na czele. Delegacja 
prosiła o spotkanie z władzami samorządowymi. Być może dzięki temu spotkaniu 
nawiążemy kontakty z władzami urzędu w Austrii. 
 
Ad. 17. 
 Radni nie zgłosili interpelacji. 
 
Ad. 18. 
 Starosta oświadczył, że Prezydent Miasta Wejherowa oraz Przewodniczący 
Rady Miasta Wejherowa skłamali zarzucając Starostwu, że nie przekazało uchwały 
Rady Powiatu Wejherowskiego Nr II/XVIII/214/04 z dnia 2 lipca 2004r w sprawie 
powierzenia Powiatowej i Miejskiej Bibliotece Publicznej im. Aleksandra 
Majkowskiego w Wejherowie zadań powiatowej biblioteki publicznej dla powiatu 
wejherowskiego. Starosta stwierdził, że dnia 8 lipca została ta uchwała przesłana  
do Urzędu Miasta Wejherowa. Po czym pokazał radnym pismo wraz z pieczątką 
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wpływu do Urzędu. Po czym powiedział, że w miesiącu lutym podpisaliśmy  
z miastem porozumienie, co do kwoty, jaką powiat będzie przekazywał na bibliotekę. 
Potem Rada Miasta przyjęła uchwałę przeciwną. W kwietniu otrzymaliśmy 
propozycję od Wojewódzkiej Biblioteki w sprawie wyposażania 
elektronicznego w bibliotece. W związku z tym, że nie my jesteśmy 
decydentami w tej sprawie 14 kwietnia zostało wysłane pismo do Urzędu Miasta  
o następującej treści: W związku ze wspólnym prowadzeniem Powiatowej i Miejskiej 
Biblioteki Publicznej w Wejherowie, w załączeniu przekazuję informacje o projekcie 
pn. „Pomorska Sieć Informacji Regionalnej”, który na terenie województwa 
pomorskiego, w oparciu o sieć bibliotek powiatowych, zamierza utworzyć jeszcze  
w tym roku Wojewódzka i Miejska Biblioteka Publiczna im. Josepha Conrada-
Korzeniowskiego w Gdańsku. Na ostatniej sesji Rady Miasta Wejherowa Prezydent 
Miasta pan Tokłowicz oświadczył, że to skandal, że nie przystępujemy do tego 
programu, obwiniając za to powiat. Dodatkowo na sesji Rady Miasta okazało się,  
że w bibliotece były zatrudnione osoby nie posiadających kwalifikacji do tej pracy. 
Nastąpiła zmiana dyrektora biblioteki i zgodnie z § 5 pkt.4 porozumienia Prezydent 
zobowiązany jest zawiadomić zarząd powiatu o tym fakcie. Nie uczynił tego. Ponadto 
ostatnie spotkanie w sprawie biblioteki odbyło się w miesiącu kwietniu. Na wniosek 
Przewodniczącego Rady Miasta Wejherowa odwołano następne spotkanie. Od tego 
czasu nie wznowiono propozycji w sprawie takiego spotkania.  

Radny Witold Reclaf powiedział, że z zażenowaniem wysłuchał wypowiedzi 
Starosty, stwierdził, że forma tej wypowiedzi jest niedopuszczalna. Zaproponował, 
aby Komisje Kultury – Miasta i Rady Powiatu spotkały się i spróbowały wypracować 
stanowisko w sprawie biblioteki. Starosta odpowiedział, że władze miasta krytykują 
go publicznie praktycznie za wszystko. W związku z tym ma on prawo się bronić  
i dementować publicznie pomówienia pod jego adresem. Jeśli zaś chodzi o rozmowy 
w sprawie biblioteki to były one prowadzone już dawno, z inicjatywy powiatu.  

Radny Fryderyk Kaszel stwierdził, że jego zdaniem wystąpienie Starosty było 
zbyt mocne. Po czym wypowiedział się w sprawie służby zdrowia. Jego zdaniem źle 
się dzieje w służbie zdrowia, w związku z tym popiera decyzję Komisji Zdrowia 
miasta Wejherowa, która negatywnie ustosunkowała się do projektu uchwały Sejmiku 
Marszałkowskiego o likwidacji pogotowia ratunkowego. Zakończył swoją wypowiedź 
konkluzją, że łatwo likwidować i nic w zamian nie dawać.  

Radny Wiesław Sikora stwierdził, że wypowiedź Starosty była logiczna  
i konkretna. Jego zdaniem to Miasto Wejherowo powinno się wstydzić. Komisja 
Kultury, Sportu i Promocji Powiatu niejednokrotnie zajmowała się problemem 
miejsko-powiatowej biblioteki. Zdaniem radnego Rada Powiatu powinna iść  
w kierunku utworzenia samodzielnej biblioteki i w ten sposób zakończyć kłótnie.  

Radny Seweryn Czoska stwierdził, że ani Starosta ani zarząd nie może inaczej 
postępować, ponieważ Rada podjęła uchwałę o likwidacji biblioteki, a zadaniem 
zarządu jest jej wykonanie. Jego zdaniem rozmowy z miastem to polemika a nie jak 
ktoś wcześniej wspomniał wojna. Okres wypowiedzenia porozumienia biegnie, jeżeli 
nie dojdzie do wypracowania wspólnej decyzji między powiatem a miastem 
Wejherowo będziemy musieli zająć się utworzeniem powiatowej biblioteki.  
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Ad. 19. 

Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń dokonał zamknięcia obrad XXI 
Sesji Zwyczajnej. 
 
Załączniki: 
1. Lista obecności radnych na XXI Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
2. Lista zaproszonych gości na XXI Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami. 
4. Pismo Urzędu Marszałkowskiego w sprawie likwidacji pogotowia ratunkowego. 
5. Wypowiedź pani Barbary Treszer Przewodniczącej Komisji Zdrowia Rady Miasta 

Wejherowa. 
 

Posiedzeniu przewodniczył: 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: Alicja Bartosiak 
 


